
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω, καταρχάς, ότι αναφορικά με το 
πρώτο ερώτημα, αρμόδιο να σας απαντήσει είναι το συνερωτώμενο Υπουργείο. 

Όσον αφορά στο δεύτερο ερώτημα, επί του παρόντος, θα εξετασθεί η δυνατότητα 
διάθεσης οπλιτών ιατρών στα έξι (6) Περιφερειακά Ιατρεία που αναφέρετε, κατόπιν σχετικού 
αιτήματος του Υπουργείου Υγείας. 

Επισημαίνεται, τέλος, ότι οι Ένοπλες Δυνάμεις (ΕΔ) συμμετέχουν στην ενίσχυση της 
δημόσιας υγείας, καταβάλλοντας κάθε δυνατή προσπάθεια για τη διασφάλιση της ισότιμης 
πρόσβασης των πολιτών στο ύψιστο αγαθό της υγειονομικής περίθαλψης και προσφέροντας 
ιατρική βοήθεια όποτε αυτό απαιτηθεί, πάντα σε συνάρτηση με τις επιχειρησιακές και 
υπηρεσιακές ανάγκες του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. Ενδεικτικά, αναφέρεται ότι για το έτος 
2024, σύμφωνα με επίσημα στοιχεία, 153 αξιωματικοί και 25 οπλίτες ιατροί διατέθηκαν σε 
δομές του Υπουργείου Υγείας, στο πλαίσιο της κοινωνικής προσφοράς των ΕΔ. 
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